

كيف تتصل هاتفياً بـ Bolton Clarke بلغتك

بإمكانك الاتصال هاتفياً بـ Bolton Clarke والتحدث إلينا بلغتك على مدار 24 ساعة في اليوم، في كل يوم من أيام السنة. خدمة الترجمة الهاتفية هذه خدمة مجانية من أجلك.

بإمكان موظفي Bolton Clarke إرشادك عن كيفية الاتصال بـ Bolton Clarke بلغتك.

1	اتصل على الرقم 1300 131 089 من هاتفك.
2	استمع إلى الرسالة الترحيبية بلغتك ونبذة عن Bolton Clarke.
3	استمع إلى رسالة تفيدك بأن خدمة الترجمة الهاتفية مجانية من أجلك.
4	اضغط على الرقم 5 في هاتفك ليتم توصيلك بمترجم يتحدث العربية ومن ثم إلى أحد موظفي Bolton Clarke ، في الوقت نفسه.

How to telephone Bolton Clarke in your language

You can telephone Bolton Clarke and speak to us in your language 24 hours a day, every day of the year. The telephone interpreter is free of charge to you.

Bolton Clarke staff can show you how to telephone Bolton Clarke in your language.

1	Dial 1300 131 089 on your telephone.
2	Listen to a welcome message in your language about Bolton Clarke.
3	Listen to a message that the telephone interpreter is free of charge to you.
4	Press number 5 on your telephone to be connected with an interpreter who speaks Arabic and to Bolton Clarke staff, at the same time.